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Yuyan Pan 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Investment fund formation and operation 

◼ General corporate 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Pan specializes in the formation and operation of domestic and foreign private investment funds 

and AMAC filings for private investment fund management companies and private investment funds.  

His legal services include drafting and reviewing fund transaction documents, conducting due 

diligence, legal research, and other matters. 

Prior to joining Han Kun Law Offices, Mr. Pan interned with King & Wood Mallesons (Shanghai 

office) and Yuanda Law Offices. 

EDUCATION 
Mr. Pan obtained his LL.B. degree from East China University of Political Science and Law in 2020 

and received his LL.M. (International Law) degree in 2023 from University of International Business 

and Economics.  During his undergraduate period, he also studied at University of Graz in Austria 

as an exchange student. 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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潘雨晏 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 投资基金设立和运营 

◼ 一般公司事务 

工作经历 

潘雨晏先生的主要执业领域为境内外投资基金的设立与运营、私募基金管理人登记及基金备

案等，主要负责基金交易文件的起草与审阅、法律尽职调查以及法律和政策研究等。 

在加入汉坤律师事务所之前，潘雨晏先生曾在金杜律师事务所上海分所及元达律师事务所实

习。 

教育背景 

潘雨晏先生于 2020 年获得华东政法大学法学学士学位，后于 2023 年获得对外经济贸易大学

国际法学硕士学位。本科期间曾赴奥地利格拉茨大学交换学习。 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

工作语言 

中文、英文 


